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به گزارش اقتصاد کیش مهــدی نوبانی، با بیان اینکه 
خبرنگاران همکاران مستقیم بنده هستند و این موضوع 
به مرور زمان ثابت می شود، اظهار کرد: در حال حاضر 
حدود 5 هزار و 800 نفر نیرو در شهرداری فعال است 

که برای یک هزار 270 نفر جایگاه شغلی ندارم. 
وی اضافه کرد: توقعات بنده از شــما فقط حمایت از 
مردم بندرعباس اســت، هر قلمی می زنید ابتدا برای 
رضای خدا و بعد برای خدمت به شهر و جامعه  باشد، 
بنده سیاســی نیستم، فقط آمده ام تا هر زمان که روزی 
خدمت داشــته باشم، خادمی و نوکری مردم را کنم و 
هدف دیگری ندارم. از تمام مردم بندرعباس که شــما 
نمایندگان و دلسوزان آنها هستید، درخواست می کنم 

که به شهرداری کمک کنند.
نوبانی تصریح کرد: در وضعیتی قرارداریم که هر اتفاقی 
در شــهر رخ بدهد مردم از چشم شهرداری می بینند، 
جلب رضایت و اعتماد مردم برای من از همه چیز مهم 

تر است. 
شــهردار بندرعباس با بیان اینکه شهرداری هم اکنون 
حدود یــک هزار و 400 میلیارد تومــان بدهی دارد، 
بدهی که از سال 92 مانده است، افزود: شهرداری نباید 

مشکل درآمد داشته باشد. به شما قول می دهم بدهی ها 
را کم می کنیم. دغدغه ی تمام پیمانکاران در حوزه های 
مختلف را کم می کنیم. در حوزه ی درآمدزایی و ایجاد 

کدهایی درآمدی، رسانه ها به کمک شهرداری بیایند. 
نوبانی بیان کرد: توقع من از شما رسانه ها این است که در 
این زمینه به شهرداری ایده بدهید،کدهای درآمدی برای 

شهرداری فعال کنید، از این موضوع استقبال می کنیم.
شهردار بندرعباس گفت: نور چشمی بنده شما هستید، 
من خدمتگذار مردم هســتم. 5 اولویت دارم که ســعی 
می کنم در این زمینه جلو بروم. اولین اولویت استفاده از 
خرد جمعی است. دوم تکریم ارباب رجوع و به سرعت 
انجام دادن کار مردم است. به همکارانم گفته ام که اگر کار 
امروز مردم را به فردا بیاندازید قطعا با شما برخورد می کنم.
نوبانی افزود: معیشت کارکنان شهرداری اولویت بعدی 
میباشد، تلاش ما این اســت که حقوق کارگران را به 
موقع یا با تاخیر کمتر بدهیم. در حال حاضر هزینه های 
جاری شهرداری بیش از هزینه های عمرانی است. دخل 
با خرج نمی خواند، برای همین درصدد هستیم کدهای 

درآمدی را فعال کنیم. 
نوبانی با تاکید بر اینکه شفاف ســازی و سالم ســازی 

اولویت های بعدی هستند، اضافه کرد: در این حوزه به 
بحث شفاف سازی مناقصات و مزایدات وارد شدیم و 
سامانه ستاد را راه اندازی کردیم. در بحث هوشمندسازی 
نیز یک ســری اقدامات در دست انجام است تا بتوانیم 
فرآیند اداری را به طور کامل به سمت هوشمندسازی 
ببریم. تا زمانی که شما وارد شهرداری می شوید روند 

کاری از ابتدا تا انتها مشخص باشد.
شهرداربندرعباس درباره ی اهم برنامه های شهرداری 
گفت: اولویت برنامه ی بنده، اتمام پروژه های نیمه تمام 
ودوم خدمات شهری است. شهر باید تمیز باشد، نباید 
دغدغه ی ما سطل زباله باشد، رونق فضای سبز برنامه ی 
بعدی است.،فضای سبز نفس شهر است. اکسیژن شهر 
باید احیا شود. بحث گردشگری دریایی نیز دغدغه بنده 
است. راه برون رفت از این مشکلات مشارکت بخش 
خصوصی و جذب سرمایه گذار است. در حوزه های 
گردشگری، حمل و نقل و حوزه های مختلف سرمایه 
گذار جــذب کنیم. در حــوزه ی درآمدزایی و ایجاد 

کدهایی درآمدی، رسانه ها به کمک شهرداری بیایند.
نوبانی افزود: شهربزرگ باید امکانات بزرگی مثل چرخ 
و فلک و برج های آنچنانی داشته باشد، درک میکنم اما 
برای شهر بندرعباس الان زمانش نیست،در حال حاضر 
اولویت رفع چاله های کنار خانه هایمان و رونق فضای 
سبز اســت، برنامه های بلند مدت در دستور کار بنده 
است اما امروز دغدغه ی من تنظیف است، تمیز شدن و 
نظافت شهر اولویت بنده است. در همین راستا دستور 
داده ام هرچه سریعتر برای نظافت ساحل، ساحل روب 

خریداری شود. 
شهردار بندرعباس درباره ی پروژه پرحاشیه ی بی آرتی 
گفت: در بحث پروژه بی آرتی یکی از مشاوران در حال 
مطالعه بر روی کلیات پروژه است. به زودی مشخص 
خواهد شد که این پروژه قابل اجرا خواهد بود یا خیر. 
این موضوع یکبار برای همیشه تعیین تکلیف خواهد 
شــد. نوبانی در پایان از رسانه ها درخواست کرد برای 

عمل به وعده ها و برنامه ها زمان و فرصت بدهید.

اتمام پروژه های نیمه تمام از اولویت های کاری 
شهرداری است

شهردار بندرعباس:

  اقتصاد کیش-     شهردار بندرعباس در نشست صمیمی با خبرنگاران که در سالن جلسات شهرداری بندرعباس برگزار شد، با بیان اینکه امیدوارم بتوانم 
مرد عمل باشم، گفت: تمام تلاشم را می کنم که بتوانم چیزی را که می گویم عملی کنم.

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه به 

پایگاه خبری،تحلیلی  اقتصاد کیش 
به نشانی زیر مراجعه نمایید
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اخبار 

اقتصــاد کیش -  مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: در حال حاضر 9 
فروند کشتی در مجموع حامل 588هزار و 449تن کالای اساسی شامل 7کشتی 

گندم و 2 کشتی جو در لنگرگاه بندرعباس در انتظار تخلیه بار هستند.
علی رضا محمدی کرجی ران در تشریح آخرین وضعیت واردات کالای اساسی 
)غیرکانتینری( اظهار داشت: از ابتدای سال جاری تا پایان آبان ماه 2 میلیون و 57۶ 
هزار و 558 تن انواع کالای اساسی تخلیه شده که به ترتیب روغن خوراکی و گندم 

بیش ترین میزان را به خود اختصاص داده است.
وی با اشاره به رشد 72 درصدی نسبت به مدت مشابه سال قبل، عمده این کالاها 

را روغن نباتی، گندم، شکر، ذرت، کود، کنجاله سویا و برنج اعلام کرد.
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان با بیان اینکه از ابتدای سال تا اول آذرماه در 
مجموع 52 فروند شناورحامل کالاهای اساسی در بندر شهید رجایی پهلودهی 
شده اذعان داشت: گندم به میزان 929 هزار 40 تن بیشترین کالایی بوده که وارد 

طی این مدت تخلیه شده است.
محمدی کرجی ران گفت: طی دوره زمانی هشــت ماهه سال جاری 57۱ هزارو 
7۱5 تن روغن خوراکی به وسیله ۱9 فروند کشتی در این بندر بزرگ تجاری پهلو 
دهی شده که پس از گندم بیشترین میزان واردات کالای اساسی به روغن خوراکی 
اختصاص داده شده که بسته به نیاز وارد کارخانجات فراوری و یا در انبارهای بعنوان 

ذخایر استراتژیک نگهداری می شود.
به گفته وی در مدت یاد شــده، ۳97 هزار تن شــکر، 274 هزار و ۳97 تن ذرت و 
۱8۶ هزار و2۶۱ تن کود، ۱20 هزار و 72۳ تن کنجاله سویا و ۶5 هزار و 999 تن 
جو در بندر شــهید رجایی تخلیه و که این کالاها به دو طریق ریلی و جاده ای به 

استان های مقصد حمل شده است.
مدیرمنطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی در پایان با اشاره به ضرورت تأمین 
مایحتاج عمومی کشور خاطرنشان کرد: در حال حاضر 9 فروند کشتی در مجموع 
حامل 588 هزار و 449 تن کالای اساسی شامل 7 کشتی گندم و 2 کشتی جو در 
لنگرگاه بندرعباس در حال انجام فرایند اسنادی خود هستند که بر اساس برنامه 

ریزی صورت گرفته طی هفته آینده در این بندر تجاری پهلو دهی خواهند شد.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان عنوان کرد؛

۵۹۰ هزار تن انواع کالای اساسی
 در نوبت تخلیه بنادر هرمزگان

   اقتصاد کیش- عضو شــورای شهر بندرعباس گفت: برخی مدیران شهرداری 
هنوز باور نکرده اند که دوره حرکات نمایشی و عوام فریبانه به پایان رسیده است. 

عیسی عباسی در نطق پیش از دستور چهاردهمین جلسه علنی شورا ضمن تبریک فرا 
رسیدن هفتم آذر روز نیروی دریایی اظهار کرد: داشتن اختلاف سلیقه ، نقد ساختاری 
و موضع بسیار جدی و قاطعانه نسبت به برخی رفتارها و تصمیمات، نه تنها باعث 
ایجاد وقفه در بررسی مشکلات و خدمت رسانی به مردم نخواهد شد، بلکه بر اساس 
تعهدی که شرعا و اخلاقا به واسطه اعتماد مردم بر گردن اعضای شورا گذاشته شده، با 
جدیت و اهتمام بیشتر نسبت به روزهای ابتدایی ، در هر کجا که اطمینان باشد گره ای 
از کار شهروندان باز خواهد شد، باید حضور میدانی داشته باشیم و فقط خشنودی 

خدا  و رضای مردم را در نظر بگیریم.
وی بیان کرد: در بازدیدهایی که از محلات شهر بندرعباس و دیدار با مردم داشتیم 
بسیاری از شهروندان از رسیدگی به تماس های گرفته شده با تلفن ۱۳7 گلایه مند 
بودند و ابراز می کردند در خیلی از موارد پس از بارها تماس ، هیچ  پیگیری انجام 
نمی شود که این شیوه فعالیت حوزه بازرسی شهرداری بندرعباس را بسیار قدیمی 

و ناکارآمد می دانم.
عباسی اضافه کرد: جهت ایجاد بستر مناسب و به روز ، طرح  گزارش مشکلات ، 
انتقادات و شکایات از سوی مردم ، *سامانه هوشمند با قابلیت رهگیری موضوعات 
مطرح شده تا حصول نتیجه و کسب نظر نهایی از  فرد مراجعه کننده به این سامانه 

راه اندازی شود.
این عضو شورا بیان کرد: پیرو صحبت های هفته گذشته جهت تسریع در مشخص 
شدن تکلیف خانه های بدون سند محلات بافت فرسوده و حاشیه شهر بندرعباس، 
پیشــنهاد می کنم با حضور اعضای کمیسیون حقوقی شــورای شهر، دادستان و 
دستگاه های دست اندرکار کمیته ای تشکیل و با سرعت و دقت بیشتر به این مشکل 

قدیمی و عمومی رسیدگی شود.
عباسی عنوان کرد: مسئولین حوزه حمل و نقل صادقانه و شفاف به مردم بگویند 
مشکل پروژه بزرگ پایانه جدید مسافربری بندرعباس چیست که بعد از هزینه کردن 
میلیاردها ریال بودجه و اعتبار ، با توجه به نیاز مبرم به اتمام این طرح به دلیل فرسودگی 
پایانه فعلی که در شان شهری مثل بندرعباس نیست، همچنان پاسخگو نیستند و 
موضوع در صورت ایجاد حساسیت توسط اصحاب رسانه و اعضای شورای شهر 

به فراموشی سپرده نخواهد شد.
عضو شورای ششم شهر بندرعباس در پایان تصریح کرد: برخی مدیران شهرداری 
هنوز باور نکرده اند که دوره حرکات نمایشــی و عوام فریبانه به پایان رســیده و 
متاسفانه برخی به دلیل داشتن باورهای غلط و تهی بودن از  هرگونه طرح و ایده، با 
آسایش طلبی و مشغولیت مسائل  شخصی، بجای تغییر رفتار ، همچنان بر اجرای 
این شــیوه منسوخ شده، که مردم دیگر حوصله دیدن و شنیدن اخبار آن را ندارند  

اصرار می ورزند.

عضو شورای شهر بندرعباس:

دوره حرکات عوام فریبانه به پایان 
رسیده است

اقتصاد کیش- شهردار بندرعباس گفت: سازمان سرمایه گذاری شهرداری از جمله 
سازمان های مهم و حیاتی شهرداری است که در زمینه خدمات رسانی در حوزه های 

مختلف می تواند تحول بزرگی در شهر بندرعباس ایجاد کند.
به گزارش اقتصاد کیش ، مهدی نوبانی شهردار بندرعباس در آیین تکریم و معارفه 
سرپرست سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری بندرعباس بیان 
کرد: سازمان سرمایه گذاری به عنوان بازوی راست شهرداری محسوب می شود و 

می تواند به مجموعه شهرداری در حوزه درآمدی کمک کند.
شهردار بندرعباس با بیان اینکه در سازمان سرمایه گذاری شهرداری طی سالهای اخیر 
پروژه ها و اقدامات خوبی انجام شده است، تصریح کرد: سرپرست جدید سازمان 
با نگاه تحول گرایی و جذب سرمایه گذار بصورت خیلی قدرتمند فعالیت کند تا 

شور و نشاط در مجموعه سرمایه گذاری ایجاد شود.
نوبانــی گفت: راه برون رفت از مشــکلات مختلف، ســرمایه گذاری در بخش 
خصوصی است و فراخوان جذب سرمایه گذار طی هفته های آتی در شهرداری 

بندرعباس برگزار می شود.
شــهردار بندرعباس درادامه افزود: اهداف شهرداری از جذب سرمایه گذار، ایجاد 
مکانی امن برای توسعه شهر بندرعباس و همچنین فضایی مناسب و برد برد برای 
شهرداری و سرمایه گذار می باشد و از سرمایه گذاری دعوت می شود که طرح های 

خود را به شهرداری ارائه نمایند.
نوبانی در پایان خاطر نشــان کرد: امیدواریم که اتاق فکرهایی درســازمان سرمایه 
گذاری تشکیل شود و سرمایه گذاران از خارج استان نیز دعوت کنید تا شاهد اتفاقات 

خوب در توسعه و پیشرفت شهر بندرعباس باشیم .
در پایان این آیین از خدمات مجتبی احمدی طیفکانی سرپرست سازمان سرمایه 
گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری بندرعباس تقدیر و طی حکمی علی 

عامری سیاهویی به عنوان سرپرست این سازمان معرفی شد .
علی عامری سیاهویی که دارای مدرک مدیریت بازرگانی و بازار و همچنین اشرافیت 
کامل به زبان انگلیسی دارد، سابقه خدمت به عنوان مدیر بودجه شهرداری بندرعباس، 
رئیس اداره اجرائیات شهرداری، مسئول مالی و اداری اداره صنوف آلاینده و مزاحم 
شــهری، مسئول ارتباطات و مذاکرات انجمن بازاریابی استان هرمزگان و مدرس 
زبان های تخصصی، مدیریت و حسابداری و دوره های بازاریابی در دانشگاه پیام 

نور شهرستان بندرعباس را در کارنامه دارد.

با حکم شهردار بندرعباس؛

علی عامری سیاهویی سرپرست سازمان 
سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی 

شهرداری بندرعباس شد 

تاکید رئیس جمهور بر استقلال مدیر ان عامل مناطق  
آزاد و برخورد با دستگاههای اجرایی ناهماهنگ 

به گزارش اقتصاد  کیش، ســعید محمد مشــاور رئیس 
جمهور و دبیر شــورایعالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی 
و ویژه اقتصادی کشــور، روز گذشته در جلسه شورای 
معاونان و مدیران که در سالن اجتماعات سازمان  منطقه 
آزاد کیش برگزار شد ضمن قدردانی از اقدامات ارزشمند 
محمدرضا لواسانی به عنوان مدیر مردمی بر لزوم اهمیت 
ارائه چارچوب شش گانه و طرح تحول در سازمان منطقه 
آزاد کیش تاکید کرد و گفت: بر اساس رهنمود های مقام 
معظم رهبری باید برنامه های تحولی در تمام حوزه های 
سازمان پس از شاخص بندی که قابلیت کنترل و نظارت 

داشته باشد اجرایی شود.
وی در ادامه ســخنان خود " شهر هوشمند، نسل سوم، 
مباحث فرهنگی و اجتماعی، شناسایی ظرفیت ها، جذب 
تکنولوژی ها و فناوری های نوین، شــفاف سازی" را به 
عنوان چارچوب های شش گانه سازمان منطقه آزاد کیش 
برشمرد و اظهار داشت: جزیره کیش باید به پایلوت شهر 

هوشمند در سطح کشور تبدیل شود.
به گفته محمد به خاطر پراکندگی سیستم ها در سرزمین 
اصلی معیشت مردم دچار مشکل شده و داشبورد مدیریتی 

مدیران برای اتخاذ تصمیم گیری تنظیم نشده است.
وی اظهار داشــت: با تحقق شهر هوشمند و مبادله دیتا 
بر اســاس اطلاعات خاص در حوزه های "سیستم های 
بانکی، گمرک، سیستم سوخت، دوربین های مدار بسته 
راهنمایی و رانندگی و یک سری کنترل ها و نظارت ها در 
تامین و توزیع؛ سرمایه گذاری و چرخش مالی در درآمدها 
قابل رصد خواهد بود و تصمیمات درست در زمان درست 

اتخاذ می شود.
مشاور رئیس جمهور افزود: کیش بر اساس زمان بندی می 
تواند به عنوان منطقه نمونه، پایلوت و یک الگو برای تحقق 

شهر هوشمند در سطح کشور نقش آفرینی کند.
ســعید محمد با بیان این که در نسل سوم قرار گرفتیم و 
به هیچ کدام از شــاخص های نسل سوم دسترسی پیدا 
نکردیم، گفت: نسل سوم که بحث نسل خدمات است 
و در مباحث "پولی، بانکی و بازار سرمایه" معنا می یابد، 
جزیره کیش باید این موضوع را به عنوان پایلوت اجرایی 

کند.
محمد در رابطه با راه اندازی بانک آفشور در کیش، خاطر 

نشان کرد: با دریافت مجوز مربوطه و پیشرفت های قابل 
توجهی در این زمینه عدد ۱50 میلیون دلاری بانک مرکزی 
اصلا تحقق نیافت و این عدد را به 5 میلیون دلار تقلیل دادیم 
و طی مذاکره ای با شورای امنیت و بخش اقتصادی دولت 

نظر های مثبت در این خصوص کسب شده است.
وی از دیگر  شاخص های نسل سوم را بورس بین الملل 
عنوان کرد و افزود: این موضوع یک نیاز بسیار حیاتی برای 
کشور است که مقدمات لازم آماده شده و باید بورس بین 

الملل در جزیره کیش راه اندازی شود.
دبیر شورایعالی مناطق آزاد کشور بر ضرورت ساماندهی 
ارز دیجیتال که جزو نسل سوم محسوب می شود تاکید 
کرد و اظهار داشت:  هر چه سریع تر باید این موضوع در 

کیش به صورت پایلوت عملیاتی شود.
سعید محمد تصریح کرد: رمز ارز ملی به صورت جداگانه 
توسط نهادهای زیربط پیگیری می شود و پایلوت آن را در 

کیش اجرایی می کنیم.
محمــد در خصوص این کــه منطقه آزاد کیش کیش به  
پایلوت فرهنگی و اجتماعی در کشــور تبدیل می شود، 
افزود:  با  توجه به جذابیت های گردشگری کیش می توانیم 
فرهنگ خود را در تبادل فرهنگی و گردشگری تثبیت کنیم.

وی گفت: موضوعات فرهنگی دستوری و بخش نامه ای 
نیست که با تحکم ایجاد شود بلکه مسیر مباحث فرهنگی 
مســیری است که حضرت رسول )ص( طی کردند و از 

طریق دل ها وارد شدند.
به گفته محمد باید باورها و اعتقادات را در ذهن مردم به 
ارزش تبدیل کرد تا این ارزش ها به یک سری هنجارها و 

نمادها تبدیل شود.
وی اظهار داشــت: راه درســت دیــدگاه واقع بینانه به 
موضوعات فرهنگی است که با برنامه ریزی این مهم می 
تواند به عنوان ماموریت های  اصلی در دســتور کار قرار 
گیرد و کیش سهم بسیار بالایی در حوزه گردشگری داشته 

باشد.
مشاور رئیس جمهور با بیان این که ظرفیت های زیادی در 
کشورهای منطقه وجود دارد و می توانیم از طریق "توریسم 
درمانی، علمی، تفریحی و گردشگری" گام های موثری 
برداریم؛، افزود: جذب تکنولوزی ها و فناوری های  نوین 
از اهمیت بالایی برخوردار اســت و برای جذب و ارتقاء 

تکنولوژی هــا و فناوری های نوین در میان مناطق آزاد، 
جزیره کیش مناســب ترین منطقه برای ساماندهی این 

موضوعات است.
ســعید محمد بر لزوم اهمیت اجرای شــفاف سازی در 
اقدامات و عملکرد مناطق آزاد کشــور افزود: با تکمیل 
سامانه شفافیت ۱5 خدمت در سامانه بارگذاری شده است 
و  مردم می توانند در هر سطحی ارتباط بگیرند و از آخرین 
وضعیت اقدامات در کیش مطلع شوند که موضوع عدلت 

در کنار شفافیت معنا پیدا می کند.   
محمد بیان داشت: فصل مشترک موضوع مهمی است و 
شفافیت در تغییرات مدیریتی با چارچوب هایی تعریف 

شده محقق می شود. 
وی یکی از نیازهای جامعه را ارتباطات نزدیک مسوولان 
با مردم و در کنار مردم عنوان کرد و گفت:  مسوولان در 
هر جایگاهی که هســتند باید ارتباطات مردمی خود را 
افزایش دهند چرا که در اتاق های در بســته نمی توانند 

مدیریت کنند.
دبیر شورایعالی مناطق آزاد خاطر نشان کرد: این راه و روش 
حضرت امام )ره( بود که امروز برخی از ارتباطات مردمی را  
به عنوان کارهای تبلیغاتی نام می برند، افزود: راه و مسیر امام 
حضور در میان مردم بود و امام با مردم انقلاب کرد، جنگ را 
به پیروزی رساند و مردم شرایط را اداره کردند و این راهی 
است که مسوولان نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران 

باید سر لوحه کار خود قرار دهند.
ســعید محمد بر اهمیت مدیریت ذینفعان "مردم عادی 
تا نمایندگان مجلس و مســوولان لشــکری و کشوری 
تا سرمایه گذران و گردشــگران" اشاره داشت و گفت: 
سازمانی موفق است که برای تمام حوزه های این ذینفعان 
برنامه ای تدوین کند و بداند که چگونه با این ذینفعان ارتباط 

برقرار کند و چه مواردی را به آنها اطلاع رسانی کند.
محمد در ادامه سخنان خود تصریح کرد: در این حوزه 
شناسایی ذینفعان و تهیه محتوای متناسب با حال ذینفعان 
با یک نگاه علمی و فنی؛ نقش روابط عمومی بسیار مهم 

و حائز اهمیت است.
وی بــا بیان این که طی دوره هــای یازدهم و دوازدهم 
نخستین جلسه شــورایعالی مناطق آزاد در حضور ۱4 
نفر از اعضای کابینه تشکیل شد، گفت: ابراهیم رئیسی 
با تســلط بر مبنای قانونی، در این جلسه از اجرای ماده 
۶5 قانون احکام دائم توسعه محکم دفاع کردند و تاکید 
داشتند که تمام مسائل مناطق آزاد باید توسط رئیس منطقه 
انجام شــود و اگر  کســی که مغایر این اصل رفتار کند 
مصادیق را به شــورایعالی اطلاع رسانی کنندتا شخصا 
پیگیری کنم و با دستگاه های اجرایی متخلف برخورد 

خواهد شد.

انتصابات شهرداری بندرعباس:دبیر شورایعالی مناطق آزاد در کیش عنوان کرد :

اقتصاد کیش - به گزارش اقتصاد کیش ، مهدی نوبانی شــهردار بندرعباس با 
صدور حکمی؛ عظیم غلامزاده را به عنوان مشاور فرهنگی و اجتماعی شهرداری 

بندرعباس منصوب کرد.
شهردار بندرعباس با اشاره به اینکه توجه به حوزه فرهنگ یکی از موضوعات مهمی 
است، بیان کرد : هدفمند شدن فعالیت فرهنگی و اجتماعی شهرداری، کمک بزرگی 
به ارتقاء فرهنگ شهروندی می کند و مدیریت شهری توجه به حوزه فرهنگ را 

در دستور کار خود قرار داده است.
مهدی نوبانی، اشاعه فرهنگ شهروندی را از اولویت شهرداری دانست و افزود: 
امیدواریم که با مشــارکت و همراهی شــهروندان شــاهد ارتقاء حوزه فرهنگ 

شهروندی در شهر بندرعباس باشیم.
گفتنی است؛ در کارنامه کاری عظیم غلامزاده، دبیر اجرایی بیانیه گام دوم انقلاب 
در مجموعه رزمندگان اسلام در استان هرمزگان، مدیریت دبیرستان علوم و معارف 
اسلامی صدرا و همچنین سرگروه مدیران متوسطه نظری آموزش و پرورش ناحیه 

یک بندرعباس دیده می شود.

عظیم غلامزاده مشاور فرهنگی و 
اجتماعی شهردار بندرعباس شد

اقتصاد کیش -  نمایشگاه »اهل باد« با هدف آشنایی گردشگران و مسافران با 
آیین های دریایی گذشتگان در جزیره رنگین کمانی خلیج فارس گشایش یافت.

علیرضا ادیمی، مسوول بندرگاه چند منظوره جزیره هرمز در حاشیه برپایی این 
نمایشگاه افزود: برپایی نمایشگاه »اهل باد« دریچه ای برای ثبت میراث شناسی 

بومیان منطقه و تاریخ  مصور فرهنگ مردمان این خط از جنوب کشور است.
ادامه داد: نمایشــگاه »اهل باد« درخانه جری پولاک جزیره هرمز بخشی از یک 
پژوهش در وادی فرهنگ روایتی این منطقه بوده که با آداب و رســوم ساکنین 

جنوب کشور گره خورده است.
وی بیان کرد: بندرگاه هرمز به عنوان مبدا ورود به جزیره زیبای هرمز  ویترینی مهم 
برای به تصویر کشیدن استعدادها و توانمندی های هنرمندان بومی بدل  شده تا 
گردشگران علاوه بر لذت بردن از جاذبه های طبیعی و  چشم نواز جزیره هرمز 

از هنر فاخر هنرمندان هرمزگان نیز بازدید کنند. 
به گزارش ایرنا، نمایشــگاه »اهل باد« با هدف آشــنایی گردشگران، مسافران و 
نســل جوان با آداب و رســوم و آیین های دریایی گذشتگان در جزیره رنگین 
کمانی خلیج فارس تا 25 آذر ماه درخانه جری پولاک واقع در بندرگاه جزیره 

هرمز دایر می باشد. 
جری پولاک هنرمند اهل کشور چک است که حدود 50 سال پیش و اوایل دهه 
پنجاه خورشیدی در جزیره هرمز اقامت داشت و نام او بر چند بنا که او طراحی 
و اجرا کرده، ثبت شده است. در این بناهای بازمانده از دوره پهلوی، از معماری 
بومی و همچنین نمادهای دوره های تاریخی ایران استفاده شده که خانه و مدرسه 

جری پولاک از این جمله است.

نمایشگاه »اهل باد« در بندرگاه 
جزیره هرمزگشایش یافت

  اقتصاد کیش -  مشــاور رئیس جمهور 
بر شــاخص بندی و ارائــه چارچوب های 
شش گانه " شهر هوشمند، نسل سوم، مباحث 
فرهنگی و اجتماعی، شناسایی ظرفیت ها، جذب 
تکنولوژی ها و فناوری های نوین، شفاف سازی" 

و طرح تحول تاکید کرد. 


